

Referat fra afdelingsbestyrelsesmøde afd. 23 d. 3.6.25 kl. 10-11.30

Deltagere: Poul M., Anna Grethe R, Hanne H og Lise M-M

Dagsorden:

1. Gennemgang af budget
2. årsberetning
3. tiltag for beboerne
4. forbedringer?
5. evt.

ad1. Budgettet blev gennemgået og godkendt

Ad.2 .Vi drøftede hvad der skal med i årsberetningen

Ad.3 . Vi drøftede om vi kunne udvide vores nye tiltag med den månedlige strikkecafe til også at have nogle tilbud til mændene f.eks. indendørs petanque. Der var enighed om at drøfte det på budgetmødet i august

Ad.4. Der er en række ting, der halter, og som vi gerne vil have udbedret. Fx. Dårlig akustik i festsalen, sløjfning af sandkasse i gård 1, ansvar for festsalens og gæsteværelsets tilstand efter udlejning. Stort ønske om en opslagstavle ved fælleshuset. Der var enighed om, at Lise i første omgang tager fat i områdekontoet og får en drøftelse med Lasse, så vi i fællesskab kan finde løsninger.

Ad. 5. Ingen bemærkninger